
Zápisnica č. 3/2021  zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Kunova Teplica
konaného dňa 26.08.2021 na obecnom úrade o 16:00 hod.

Prítomní: Eva Gyenesová, starostka obce,

Poslanci : Zsolt Liptai, Denisa Spišáková, Bc. Nikoleta Miškovič Kovácsová, Ján Spišák, 

Neprítomní:  Mgr. Jennifer Gyenesová

Ďalší prítomní: Anna Antalová-administratívna pracovníčka obce 

Verejnosť: podľa prezenčnej listiny

Návrh programu zasadnutia :

1. Otvorenie zasadnutia
2. Návrh programu zasadnutia a jeho schválenie a určenie zapisovateľa a overovateľov 

zápisnice
3. Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutia OZ konaného dňa 21.06.2021
4. Schválenie dotácie pre TJ Kovo Kunova Teplica
5. Rekonštrukcia ČOV 
6. Rôzne
7. Diskusia
8. Záver

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia

Rokovanie OZ otvorila starostka obce p. Eva Gyenesová.Privítala všetkých prítomných. 
Prítomní poslanci OZ: Zsolt Liptai, Denisa Spišáková, Bc. Nikoleta Miškovič Kovácsová, 
Ján Spišák. Ospravedlnila účasť p. poslankyne Mgr. Jennifer Gyenesovej, ktorá je chorá.

Starosta konštatoval, že  počet prítomných poslancov je 4.  OZ je uznášaniaschopné.

K     bodu 2. Návrh programu zasadnutia a     jeho schválenie a určenie zapisovateľov   
a     overovateľov zápisnice   

Starostka prečítala návrh programu zasadnutia OZ,keďže nikto nemal pozmeňujúci návrh dala
hlasovať o návrhu programu.

Uznesenie č.19/2021
Obecné  zastupiteľstvo  obce  Kunova  Teplica  schvaľuje  program  zasadnutia  obecného
zastupiteľstva bez zmien.

Hlasovanie:
Za: 4 Zsolt Liptai, Denisa Spišáková, Ján Spišák, Bc. 

Nikoleta Miškovič Kovácsová
Proti: 0

Zdržal sa: 0

Neprítomní pri hlasovaní: 1             Mgr. Jennifer Gyenesová     



Pani  starostka  navrhla  zapisovateľku  –  Annu  Antalovú  a overovateľov  zápisnice  Denisu
Spišákovú  a Zsolta  Liptaiho.  Žiaden  prítomní  nemal  námietky,  preto  sa  pristúpilo
k hlasovaniu.

Uznesenie č. 20/2021
Obecné zastupiteľstvo obce Kunova Teplica
určuje overovateľov zápisnice Denisu Spišákovú a Zsolta Liptaiho  a zapisovateľku určuje
Annu Antalovú.

Hlasovanie:
Za: 4 Zsolt Liptai, Denisa Spišáková, Ján Spišák, Bc. 

Nikoleta Miškovič Kovácsová 
Proti: 0

Zdržal sa: 0

Neprítomní pri hlasovaní: 1                  Mgr. Jennifer Gyenesová

Uznesenie bolo prijaté

Uznesenie č. 21/2021
Obecné zastupiteľstvo obce Kunova Teplica konštatuje, že z celkového počtu 5 poslancov, sa
podľa   prezenčnej  listiny  rokovania  OZ  zúčastnilo  4 poslancov,  čím  zastupiteľstvo  je
uznášaniaschopné.

Hlasovanie:
Za: 4 Zsolt Liptai, Denisa Spišáková, Ján Spišák, Bc. 

Nikoleta Miškovič Kovácsová 
Proti: 0

Zdržal sa: 0

Neprítomní pri hlasovaní: 1                  Mgr. Jennifer Gyenesová

Uznesenie bolo prijaté

K     bodu č.3  Kontrola plnenia uzneseni zo zasadnutia OZ konaného dňa 21.06.2021  

Zapisovateľ zápisnice prečítal plnenie uznesení zo zasadnutia OZ konaného dňa 21.06.2021.

Uznesenie č.22/2021:
Obecné  zastupiteľstvo Obce Kunova Teplica berie na vedomie informáciu o plnení uznesení
zo zasadnutia OZ konaného dňa 21.06.2021.
Hlasovanie:

Za: 4 Zsolt Liptai, Denisa Spišáková, Ján Spišák, Bc. 
Nikoleta Miškovič Kovácsová, 

Proti: 0

Zdržal sa: 0



Neprítomní pri hlasovaní: 1                  Mgr. Jennifer Gyenesová

Uznesenie bolo prijaté

K     bodu č.4  Schválenie dotácie pre TJ Kovo Kunova Teplica  

Pani starostka predložila žiadosť TJ Kovo Kunova Teplica o dotáciu vo výške 200,00 €. Išlo 
by o dofinancovanie kosenia trávy na obdobie roku 2021 z dôvodu navýšenia ceny PHM.

Uznesenie č.23/2021:
Obecné  zastupiteľstvo Obce Kunova Teplica schvaľuje dofinancovanie nákupu PHM na rok 
2021 pre TJ KOVO Kunova Teplica.

Hlasovanie:
Za: 4 Zsolt Liptai, Denisa Spišáková, Ján Spišák, Bc. 

Nikoleta Miškovič Kovácsová, 
Proti: 0

Zdržal sa: 0

Neprítomní pri hlasovaní: 1                  Mgr. Jennifer Gyenesová

Uznesenie bolo prijaté

K     bodu č. 5 Rekonštrukcia ČOV   

Pani starostka vysvetlila, že požiadala o finančnú dotáciu na rekonštrukciu ČOV ( výzva 
OPLZ-PO6-SC611-2020-2). K projektu je potrebné predložiť aj finančnú spôsobilosť obce. 
Prítomní poslanci si prezreli projekt o rekonštrukcii ČOV:

Uznesenie č. 24/2021
Obecné zastupiteľstvo v obci Kunova Teplica schvaľuje predloženie  ŽoNFP na SO k 
projektu rekonštrukcia, modernizácia ČOV v Kunovej Teplici. Ciele projektu sú v súlade 
s platným programom rozvoja obce a platným územným plánom obce.

Hlasovanie:
Za: 4 Zsolt Liptai, Denisa Spišáková, Ján Spišák, Bc. 

Nikoleta Miškovič Kovácsová 
Proti: 0

Zdržal sa: 0

Neprítomní pri hlasovaní: 1                  Mgr. Jennifer Gyenesová

Uznesenie bolo prijaté

Uznesenie č. 25/2021



Obecné zastupiteľstvo v obci Kunova Teplica súhlasí  so zabezpečením povinného 
spolufinancovania projektu t. j. min. 5% z celkových oprávnených výdavkov projektu 
rekonštrukcia, modernizácia ČOV v Kunovej Teplici.

Hlasovanie:
Za: 4 Zsolt Liptai, Denisa Spišáková, Ján Spišák, Bc. 

Nikoleta Miškovič Kovácsová 
Proti: 0

Zdržal sa: 0

Neprítomní pri hlasovaní: 1                  Mgr. Jennifer Gyenesová

Uznesenie bolo prijaté

Uznesenie č. 26/2021
Obecné zastupiteľstvo v obci Kunova Teplica súhlasí  so zabezpečením financovania 
neoprávnených výdavkov, ktoré vzniknú v priebehu realizácie  projektu rekonštrukcia, 
modernizácia ČOV v Kunovej Teplici a budú nevyhnutné na dosiahnutie cieľa.

Hlasovanie:
Za: 4 Zsolt Liptai, Denisa Spišáková, Ján Spišák, Bc. 

Nikoleta Miškovič Kovácsová 
Proti: 0

Zdržal sa: 0

Neprítomní pri hlasovaní: 1                  Mgr. Jennifer Gyenesová

Uznesenie bolo prijaté

K     bodu č.6  Rôzne  

V rámci bodu Rôzne boli poslanci OZ informovaní nasledovne:

- Vo veľkej sále KD boli umiestnené radiátory.
- Kamery v obci sa budú inštalovať v priebehu ďalších týždňov.
- Pani starostka požiadala poslancov OZ, aby spolu navštívili ulicu pred koľajnicami 

vedľa bytoviek a rozhodli sa spoločne ako budú postupovať pri asfaltovaní tejto ulice. 
Poslanci s návrhom súhlasili.

- V BJ12 sa znovu objavili šváby. Keďže nájomníci majú veľké dlhy na nájomnom 
a ostatných poplatkoch pani starostka navrhuje, aby sa nájomníci sami rozhodli 
a nasporili si 80, 00 € a potom sa zvlášť do každého bytu zavolá deratizér. Nájomníci 
ešte nesplatili prvú deratizáciu a neurobili ani žiadne opatrenia na likvidáciu tohto 
hmyzu. Obec im sama z vlastných zdrojov nakúpila aj pasce na šváby. 

- Pani starostka informovala, že podala projekt na modernizáciu detského ihriska.
- DHZ vyčerpalo finančné zdroje z dotácie. 

 



K     bodu č. 7 Diskusia  

V rámci diskusie sa už neriešili žiadne body.

K     bodu č. 8 Záver  

Pani starostka poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie ukončila.

Starostka obce Eva Gyenesová .................................................

Zapisovateľ/ka: Anna Antalová .................................................

Overovatelia: Denisa Spišiaková
                                                                            ...............................................

Zsolt Liptai  
...............................................


